
Rada Gminy Miedźno
Komisja Infrastruktury, Rozwoju Wsi i Rolnictwa

Protokół nr 1/2018

I Posiedzenie w dniu 6 grudnia 2018 
Nagranie z posiedzenia dostępne jest w serwisie YouTube na kanale Gmina Miedźno. 
Obrady rozpoczęto w sali sesyjnej Urzędu Gminy Miedźno 6 grudnia 2018 o godz. 14:30, a zakończono
o godz. 16:41 tego samego dnia.
W posiedzeniu wzięło udział 7 członków.
Obecni:
1. Anna Chudaszek
2. Elżbieta Makles
3. Konrad Puchała
4. Agnieszka Szczypiór
5. Małgorzata Szymonik
6. Czesław Trzepizur
7. Piotr Wawrzyniak

Goście:
Andrzej Kluczny – skarbnik
Agnieszka Związek – sekretarz
Danuta Grzelińska – samodzielny referent
Zdzisław Bęben – Przewodniczący Rady Gminy Miedźno 

1. Otwarcie posiedzenia komisji.
Otwarcia  posiedzenia  Komisji  oraz  powitania  obecnych  na  jej  posiedzeniu  radnych  i  gości  dokonał
przewodniczący Rady Gminy Zdzisław Bęben. 

2. Wybór Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Komisji.
Do  komisji  skrutacyjnej  zgłoszono  kandydatury:  Anny  Chudaszek,  Elżbiety  Makles  i  Czesława
Trzepizura. Wszyscy wyrazili zgodę na udział w pracach komisji. 
Głosowano w sprawie:
Powołania Komisji Skrutacyjnej (Wybór Przewodniczącego Komisji). 
Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
Anna  Chudaszek,  Elżbieta  Makles,  Konrad  Puchała,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata  Szymonik,
Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak

Na przewodniczącego komisji zgłoszono kandydaturę Konrada Puchały, który wyraził zgodę. 
O godz. 14.35 zarządzono przerwę w obradach dla przygotowania przez Komisję Skrutacyjną kart do
głosowania. 
Obrady wznowiono o godz. 14.45.
Komisja przeprowadziła głosowanie tajne. 
Przewodniczącym Komisji Infrastruktury, Rozwoju Wsi i Rolnictwa został Konrad Puchała.
Przewodniczący rady przekazał dalsze prowadzenie obrad Przewodniczącemu komisji. 
Przewodniczący Puchała  zapytał  czy komisja  skrutacyjna  może  pozostać bez  zmian podczas  wyboru
wiceprzewodniczącego. Członkowie komisji wyrazili zgodę. W związku z tym skład komisji poddano
pod głosowanie. 
Głosowano w sprawie:
Powołania Komisji Skrutacyjnej (Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji). 
Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:



ZA (7)
Anna  Chudaszek,  Elżbieta  Makles,  Konrad  Puchała,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata  Szymonik,
Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak

Przewodniczący  poprosił  o  zgłaszanie  kandydatur  na  wiceprzewodniczącego.  Zgłoszono  kandydaturę
Piotra Wawrzyniaka, który wyraził zgodę na kandydowanie. 
O  godz.  14.51  przewodniczący  zarządził  przerwę  w  obradach  dla  przygotowania  przez  Komisję
Skrutacyjną kart do głosowania. 
Obrady wznowiono o godz. 14.58.
Komisja rozdała karty do głosowania, następnie wszyscy uprawnieni oddali głos w głosowaniu tajnym. 
Wiceprzewodniczącym  Komisji  Infrastruktury,  Rozwoju  Wsi  i  Rolnictwa  wybrany  został  Piotr
Wawrzyniak. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości.
Samodzielny referent Danuta Grzelińska oraz skarbnik omówili projekt uchwały.
Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości.
Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
Anna  Chudaszek,  Elżbieta  Makles,  Konrad  Puchała,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata  Szymonik,
Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak

4.  Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  obniżenia  ceny  skupu  żyta  do  celów  wymiaru
podatku rolnego.
Samodzielny referent Danuta Grzelińska oraz skarbnik omówili projekt uchwały.
Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  obniżenia  ceny  skupu  żyta  do  celów  wymiaru  podatku
rolnego.
Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
Anna  Chudaszek,  Elżbieta  Makles,  Konrad  Puchała,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata  Szymonik,
Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Miedźno na lata 2018-2037.
Skarbnik omówił budowę Wieloletniej Prognozy Finansowej i omówił poszczególne jej załączniki. 
Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miedźno
na lata 2018-2037.
Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
Anna  Chudaszek,  Elżbieta  Makles,  Konrad  Puchała,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata  Szymonik,
Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak

6.  Zaopiniowanie  projektu uchwały w sprawie sposobu i  zakresu świadczenia  usług w zakresie
odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów.
Sekretarz omówiła projekt uchwały. 
Przewodniczący  Puchała  zapytał  o  zapis  paragrafu  3  „Właściciel  nieruchomości  zobowiązany  jest
wyposażyć nieruchomość w worki odpowiedniego koloru na odpady zbierane selektywnie.”
Sekretarz wyjaśniła, że obowiązek zakupienia worków został przerzucony na mieszkańców. 



Przewodniczący  Puchała  zwrócił  uwagę  na  zapis  paragrafu  4  w  projekcie  uchwały.  Widnieje  zapis
„  Odpady budowlane pochodzące z budów, rozbiórek i remontów budynków, które powstały w wyniku
m. in.  prowadzenia robót wymagających pozwolenia na budowę lub zgłoszenia zamiaru prowadzenia
robót do starosty”, a powinno być „od starosty”.
Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania
odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów.
Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
Anna  Chudaszek,  Elżbieta  Makles,  Konrad  Puchała,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata  Szymonik,
Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak

7.  Zaopiniowanie  projektu uchwały  w  sprawie  regulaminu  utrzymania  czystości  i porządku na
terenie Gminy Miedźno.
Sekretarz omówiła projekt uchwały.
Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  regulaminu  utrzymania  czystości  i porządku  na  terenie
Gminy Miedźno.
Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
Anna  Chudaszek,  Elżbieta  Makles,  Konrad  Puchała,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata  Szymonik,
Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie diet radnych i sołtysów Gminy Miedźno.
Projekt uchwały omówił przewodniczący rady. 
Radna Chudaszek powiedziała, że sołtys i radny to dwie różne funkcje. Poprosiła o odłożenie podjęcia
uchwały do czasu wyborów sołtysów. 
Radna Makles także zaproponowała, aby zaczekać. Dodała, że zamierza zrezygnować z bycia sołtysem. 
Radna Chudaszek także zadeklarowała rezygnację. 
Radny Trzepizur powiedział, że początek kadencji jest jego zdaniem najlepszym momentem na podjęcie
takiej uchwały.
Przewodniczący komisji wyjaśnił,  że komisje opiniują tylko projekt uchwały.  Uchwałę podejmuje rad
podczas sesji i tam każdy wyrazi swoje indywidualne stanowisko.
Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie diet radnych i sołtysów Gminy Miedźno. 
Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (6)
Anna  Chudaszek,  Elżbieta  Makles,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata  Szymonik,  Czesław Trzepizur,
Piotr Wawrzyniak
PRZECIW (1)
Konrad Puchała

9. Sprawy różne.
Radny Trzepizur zapytał o stan zadłużenia za odbiór odpadów. Poruszono kwestię ulgi przy odpłatności
z góry za cały rok oraz wpływu opłat za odbiór odpadów.
Przewodniczący  Puchała  zapytał  czy  słupy  energetyczne  przy  ul.  Orzeszkowej  w  Miedźnie  zostaną
przesunięte.
Sekretarz odpowiedziała, że na chwile obecną firma Tauron nie jest tym zainteresowana, a chodnik w tym
miejscu został wykonany zgodnie z projektem.
Radna Szymonik poruszyła kwestię zgłaszania awarii lamp. 



Radny Wawrzyniak poprosił o wysłanie pisma do firmy Tauron z prośbą o przegląd lamp na terenie
Gminy.
Sekretarz omówiła współpracę z firmą Tauron. Radni wymienili swoje spostrzeżenia na temat oświetlenia
na terenie Gminy.
Radny  Trzepizur  zapytał  czy  byłaby  możliwość  zrobienie  projektu  drogi  od  ul.  Jagiełły  i  Leśnej
w Miedźnie, poprzez ul. Turystyczną we Władysławowie, aż do drogi w kierunku Izbisk.
Przewodniczący  Puchała  powiedział,  że  możliwości  jest  wiele.  Powiat  realizuje  wiele  projektów.
Przypomniał, że są to drogi powiatowe. 
Radny Trzepizur zwrócił uwagę, że odcinki o których wspomniał są zniszczone i złej jakości. 
Przewodniczący Rady powiedział, że z początkiem roku zaprosi na sesje starostę.
Radna  Szymonik  zapytała  czy  na  powstającym  w  Ostrowach  nad  Okszą  osiedlu  (ul.  Konwaliowa,
Chabrowa) planuje się utwardzenie tamtejszych dróg. 
Sekretarz odpowiedziała, że jest tam nie do końca uregulowany stan prawny wszystkich dróg. Część
z nich należy do skarbu państwa. Gmina występuje do wojewody o komunalizację dróg, ale procedura
dosyć długo trwa u wojewody. Bieżące naprawy zostały wykonane, i drogi te wiosną były wyrównane.
Przewodniczący Puchała zapytał czy w tym roku jest przewidziany remont dróg szutrowych w zakresie
ich wyrównania. 
Sekretarz odpowiedziała, że były takie plany, ale ze względu na zmieniającą się pogodę zrezygnowano
z tego działania. Chyba, że gmina otrzyma jakieś zgłoszenia wymagające takich prac, wtedy weźmie je
pod uwagę.
Przewodniczący Puchała zgłosił taką potrzebę na drodze pod lasem łączącej Mokrą II i III.
Sekretarz odpowiedziała, że droga ta jest wyrównywana na bieżąco, ale dopóki nie będzie tam asfaltu
prace te niewiele pomogą, gdyż z drogi tej korzystają ciężkie maszyny rolnicze.
Przewodniczący Puchała zapytał o możliwość kamer przy ZSP W Mokrej gdzie wybudowano siłownię
zewnętrzną.
Sekretarz odpowiedziała, że zamontowanie kamer zostało już zlecone. Firma dokonuje właśnie wyceny
tego zadania przy wszystkich siłowniach zewnętrznych. 
Radny Trzepizur  zainterweniował  w sprawie  drogi  gminnej  wokół  zalewu w Ostrowach nad Okszą.
Dodał, że korzenie „powysadzały” drogę i należy coś z tym zrobić. 
Sekretarz odpowiedziała,  że rozwiązanie problemu jest jak najbardziej  zasadne. Dodała, że na drodze
o której mówi radny są prywatne własności więc należałoby wykupić ten teren lub uzyskać zgodę na
wejście w teren, a to jest utrudnione. 
Radna Makles zgłosiła konieczność prawidłowego ustawienia znaku przed mostkiem na ul. Akacjowej
w Miedźnie.  Poprosiła  też  o  interwencję  w  sprawie  znaku  z  nazwą  miejscowości  Wapiennik.  Jego
lokalizacja  nie  obejmuje  pierwszej  posesji  w  tej  miejscowości.  Wprowadza  to  w  błąd  kuriera  czy
pogotowie.  Poprosiła  też  o nr  kontaktowy do firm,  które  mają  możliwość  odbioru  ścieków z  terenu
Gminy. Podkreśliła, że nie wszyscy mieszkańcy postępują ze ściekami tak jak powinni.
Sekretarz odpowiedziała,  że będą w tej sprawie kontrole. Natomiast aktualna baza firm odbierających
nieczystości płynne znajduje się w Referacie Rolnictwa i Gospodarki Komunalnej.
Przewodniczący Komisji poinformował o obowiązku opracowania planu pracy komisji na 2019 rok. 
Przewodniczący rady przypomniał, że komisje opiniują uchwały dotyczące przedmiotu działania komisji.
Poprosił o przestrzeganie tego. 

10. Zakończenie posiedzenia komisji.
Przewodniczący zamknął posiedzenie komisji o godz. 16.41
 

Przewodniczący Rady Gminy Miedźno
(-) Zdzisław Bęben

Przewodniczący Komisji
(-) Konrad Puchała

 

Przygotował(a): Anna Kuras
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


